

三洋SANYO DL-3180-121B 真空包装原装进口 假一赔十 可直接拍下

产品名称	三洋SANYO DL-3180-121B 真空包装原装进口 假一赔十 可直接拍下
公司名称	深圳市宝安区沙井铠信佳电子批发商行
价格	面议
规格参数	加工定制:否 品牌:三洋SANYO 型号:DL-3180-121B
公司地址	广东 深圳市福田区 华强北新亚洲电子商城一期2b015a
联系电话	075583997405 15889667816

产品详情

深圳市铠信佳电子 成立于2000年,自成立以来我们便将“超越创新”作为企业发展的战略方针,始终秉持着“信誉为本质量第一,顾客至上”的经营理念。十多年来我们与广大新老客户风雨同舟,共创辉煌!十多年后我们依然希望您与我们共谋发展、携手共进!

现已发展成为两岸最具实力的集成电路分销商及现货经销商之一.多年以来凭借良好的信用,可靠的质量,有竞争力的价格优势以及准时快捷的货期,在行业内赢得了良好的声誉.目前已经与美国,英国,德国,日本,韩国等诸多著名的ic制造商和代理商建立了良好的合作关系.公司始终尊崇“质量第一、顾客至上”的发展原则、以独特的采购网络、及时的市场信息、齐全的产品品种、充足的原厂货源、力求为客户提供满意的产品和服务。科技的优势：掌握第一手货源和十万多条的储备资源，只为给您最满意的价格及最迅速的供货速度。

科技的人材：拥有全方位的销售精英团队，为您提供规范，专业，亲切的服务。科技的管理：具有专业的管理团队及先进的管理体制，顺应全球电子信产业的发展潮流，科技的展望：愿我们的真诚能与您共同进步，共创辉煌，以诚信，互惠的原则，热忱为客户提供最优质的产品和全程无忧零距离供货服务。

联系方式：15889667816联系人：陈经理 联系qq：834141565（欢迎您与我们联系）

shenzhen kaixinjiaelectronics was founded in 2000,since its establishment,wewill be "innovation"as a strategic approach to enterprise development,adhere to the"credibility to thequality first,the customer first" business philosophy.ten years westand together through storm and stressandthe majority of new and old customers,create brilliant!after more than ten yearswe still hopewith you and seek common development,hand in hand!

it has becomeone of the mostpowerfulicdistributors anddealersbothspot. over the yearswith a goodcredit,reliable quality,competitive priceanddelivery on timeand fast,in the industry won a good reputation.now with theamerican,britain,germany,japan,korea and many other well-knownicmanufacturers andagents to establish a good relationship of cooperation.the company has alwaysrespected "quality first,customer first"principle,the development

of a unique procurement network, timely market information, complete product varieties, adequate supply of original, and strive to provide customers with satisfactory products and services. technology advantages: first hand sources and more than one hundred thousand reserve resources, just to give you the most satisfied with the price and fast delivery. science and technology talent: has a full range of marketing elite team, to provide standardized, for your professional, friendly service. science and technology management: a professional management team and advanced management system, comply with the development trend of global electronic information industry, science and technology outlook: our sincere wish to make progress together, create brilliance with you, in good faith, the principle of mutual benefit, warmly to provide customers the best quality products and the entire process without zero distance service delivery.

contact: 15889667816 contact: manager chen contact qq: 834141565 (you are welcome to contact us)

本产品的加工定制是否，品牌是三洋SANYO，型号是DL-3180-121B，种类是激光头，波段范围是DL-3180-121B，运转方式是DL-3180-121B